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Verslag BO 10/01/2023 om 10u00 

Confederatie Bouw, Stationsplein 1, Sint-Niklaas 
Welkom aan: Lieven Hostens, Paul De Brauwer, Fons Leys, Herman Valenberghs, Luc Weemaes, 
Marleen Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Rik Bulckaen, Roland Cools, Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Verslag: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom op deze eerste vergadering van 2023. 

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd 06/12/2022 
Het verslag wordt goedgekeurd.  

 
3. Financieel: 

• Er werden al enkele resultaten van boekjaar 2022 besproken.  

• Bulkactie regenponcho: beperkt aantal verkocht. Dit wordt nog eens in de clubinfo 

opgenomen.   

• Proefproject cashless. De Directeur informeert bij de nieuwe collega’s naar een stand 

van zaken.  

• Welke 2de persoon voor het financieel comité?  

Jos de Bisschop van Manke Fiel als rekeningcommissaris?  

Als we 2 nazichters hebben, moeten we bekijken hoe we dit praktisch gaan 

organiseren. Best de vergadering digitaal laten doorgaan.  

 
4. Wandelclubs 

• Nieuwe club in Bredene. De club wordt voorlopig niet aangemaakt in het clubportaal 
tot er een fysiek overleg geweest is met de peter.  
 

• Gewone clubinfo ook naar wandelgroepen? 
De wandelgroepen hebben de laatste clubinfo (een licht aangepaste versie) ook al 
ontvangen.  

• Wandelgroep Felixstappers moeten voor 20 leden betalen. Uit de Pas, met enkele 
leden, moet ook voor 20 leden betalen. De leden van Uit de Pas kunnen beter 
aansluiten bij de Felixstappers. Uit de Pas moet dan ontslag aanvragen. De 
eindafrekening van Uit de Pas moet dan niet betaald worden.  

• Wandelteam Beveren: er is een nieuwe secretaris. Er zijn terug 50 leden aangesloten. 

• Met Gilbert De Sloovere is er geen communicatie meer geweest.  

• De club Beekakkers Beerse worden wandelclub zonder tochten.  
 

5. Beleidsplan: 

• Stand van zaken Federatieteams: 
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▪ Clubondersteuning:  
▪ Kwaliteit:  

• Honden en (start)zalen: in bepaalde zalen mogen honden niet 
binnen. Als federatie kunnen we hier niet in tussenkomen.  

 
▪ Evenementen:  

• Bestemming van de bussen voor de kampioenen clubkampioenschap 
is opgevraagd. 

▪ Promotie:  
▪ Kalender: 
▪ Reglementen: 

• Deze werkgroep kwam samen en er werd structureel gewerkt. Er is 
geen afwijkende gedachten t.o.v. het BO 

• Voorstel: 01/01/2024 clubs opnemen in het clubkampioenschap 
vanaf 40 leden i.p.v. 50 leden. Het BO gaat akkoord. 

• Groepswandelingen niet laten meetellen als weekdagtochten en  die 
komen niet in de WIB. Enkel tochten met vrije start worden 
opgenomen. 

• Aansluitingsjaar: 04/01/2023 start uw aansluitingsjaar op 
01/10/2023. De club start altijd in het aansluitingsjaar, dit geval 
2023. Ook al sluit men aan in december.  

• De nieuwe kandidaten voor het BO moeten voor het adviserend 
comité hun CV toelichten.  

• Verkiezingen federatieteamleden: het BO kan steeds een verkozen 
federatieteamlid laten participeren in een bepaald team. 

• Wandelgroepen mogen ook participeren aan de infovergaderingen.  
 

• stand van zaken Arko: er is een vergadering geweest met Arko en KWBN waar er 
voornamelijk over praktische zaken gesproken werd. Aansluitend ontvingen we een 
eerste contractvoorstel.  Hierop werden verschillende opmerkingen geformuleerd. De 
aangepast versie moet nog bestudeerd worden. Er is momenteel nog geen 
consensus.  
 

• Pedro Quinten (logistieke steun voor Stefaan) 
Er is een vergadering geweest met Pedro Quinten om de juiste toedracht uit te klaren 
en de eventuele samenwerking te verfijnen. Er werd een samenwerkingsvoorstel 
opgemaakt gaande van logistieke ondersteuning tot ondersteuning bij de organisatie 
van Flanders Trails. Dit is een investering waard. Hier ligt toekomst voor nieuwe 
leden, clubs die op een andere manier willen organiseren. 
Het BO gaat akkoord met deze samenwerking.  
 

 
6. Ingebrachte punten 

• Clubkampioenschap en trailwalkgroepen 

We proberen van zoveel mogelijk tochten een uitslag te genereren zodat deze 

meetellen in het clubkampioenschap. Het geringe aantal tochten waar er geen uitslag 
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te genereren valt zullen we aankondigen dat deze niet meetellen voor het 

kampioenschap.  

• Florastappers versus Urban Trail Gent van Golazo 

De Urban Trail viel een week voor de Florastappers. Hierdoor zouden ze minder 

deelnemers gegenereerd hebben. Ze houden toch rekening met onze tochten, voor 

hetzelfde geld was deze tocht op dezelfde dag. We kunnen beter samenwerken en 

gesprekken voeren zodat er afspraken gemaakt kunnen worden.  

 

• Extreme Challenge?   

Er was gisteren een samenkomst met de werkgroep. Er werd besloten dat in 2024 de 

Extreme Challenge zal doorgaan  

 

 

• Nieuwjaarsvieringen: 

Limburg is al geweest met 124 personen 19 clubs op 58 waren aanwezig.  

Aantal inschrijvingen:  

58 Oost-Vl 

76 Antw 

158 West vl 

113 Oost-Vl 

 

• Wandelknooppunten Antwerpen: Roland nam deel aan deze werkgroep. Ze zochten 

vooral naar geschikte paden, routes, …. 

• Ledenbestand: 55061 leden op 10/1/2023. 

 
 

 


